
Sprawozdanie za rok 2023 i początek 2024 
Wersja robocza do odczytania w trakcie zebrania, nie ma tu 
wymienionych wszystkich spotkań, tematów rozmów, interwencji. 

1. Pozyskanie archiwalnych zdjęć Balina, utworzenie bazy starych zdjęć,
2. Zgłoszenia problemów z odbiorami elektro śmieci przez firmę MIKI,
3. Informowanie o inwentaryzacji budynków Sołectwa Balin,
4. Promocja przejazdu pomarańczowego czesia,
5. Zgłoszenie zmiany godzin spotkania w sprawie wstrząsów, 
6. Zgłoszenie niezabezpieczonej pokryw odwodnienia na ul. Jaworznickiej, 
7. Uczestnictwo w dniu seniora organizowanym przez Szkołę w Balinie,
8. Spotkanie w sprawie modernizacji obiektu Grzybek. Pani Iga Wnęk wraz 

z osobami z działu promocji omówiła plan remontu oraz harmonogram 
składania i oceny wniosku. Gmina stara się pozyskać środki z Lokalnej Grupy 
Działania http://www.partnerstwonajurze.pl/ 

9. Interwencja na ulicy Chrzanowskiej dotyczącej studzienki kanalizacyjnej,
10.Spotkanie z Panem Starostom Andrzejem Urygą w sprawie chodników, dróg, 

kładki w miejscu zdemontowanego wiaduktu PKP Balin,
11.Spotkanie z przedstawicielom ZGOK Chrzanów w celu wyjaśnienia, 

problemów z odbiorem śmieci po zmianie firmy odbierającej odpady,
12.Pozyskanie sponsora firmę Nintendoo oddział w Czechach na noc gier 

w Balinie,
13.Zgłoszenie niedziałającego oświetlania ul. 22 stycznia,
14.Zgłoszenie przewróconego znaku ul. krzywa od ul. Jaworznickiej,
15. Wysłanie prośby do diecezji krakowskiej o skierowanie do Naszej parafii 

księdza wikarego,
16.Zgłoszenie prośby poprawy kratki odnowieniowej na ul. Komisji Edukacji 

Narodowej,
17.Opublikowanie komunikatu Wojskowego Centrum Rekrutacji w Oświeceniu 
18.Spotkanie sołtysów w Urzędzie Miasta w sprawie zmian w statucie wiejskim,
19. Zgłoszenie problemu z udrożnieniem rury  na ul. Luszowickej,
20.Spotkanie z prezesem ZKKM - rozmowa w sprawie wymiany przystanków – 

Balin szkoła, remont Balin pawilon,  zachowanie zabytkowego przystanku 
typu Grzybek - Balin Młocarnia w stronę Chrzanowa, przekazanie 
archiwalnych zdjęć przystanków z lat 70 - 80 

21.Udział w gali Miejskiego Ośrodka Kultury i Rekreacji w Chrzanowie,
22.Informacja dotycząca kontroli opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i osadników z przydomowych oczyszczalni ścieków. 
23.przesłanie propozycji budowy parkingu przy dworcu PKP Balin do zarządu 

PKP
24. Przesłanie prośby o wprowadzenie dyżuru pracownika socjalnego we wsi 

Balin. Dyżury ułatwią kontakt osób ubogich z pracownikiem OPS-u.

http://www.partnerstwonajurze.pl/


25.Spotkanie z Panem Michałem Boguckim w siedzibie Eneris  rozmowa 
o możliwość dofinansowania budowy chodnika 300m na ul. Chrzanowskiej 
od Kościoła do cmentarze, zapytanie czy została zakupiona przerzucarka 
kompostu w celu zmniejszenia odoru, 

26.Zgłoszenie problemu z oblodzeniem na ul. Dygasińskiego,
27.Zaproszenie Policji Powiatowej do wsparcia Nocy Gier i przeprowadzenia 

w jej trakcie rozmowy z dziećmi na temat bezpieczeństwa w internecie, 
28.Przesłanie prośby o spotkanie z przedstawicielem Ministra Infrastruktury,
29.Zapytanie o działania w sprawie wiaduktu PKP Balin wojewódzki urząd 

ochrony zabytków
30.Zapytanie do PKP  w sprawie wydania pozwolenia na remont i przywrócenie 

Wiaduktu PKP Balin złożonej przez Powiatowy Zarząd Dróg,
31.Wyjazd miłośników morsowania z Balina na spotkanie z Lodowym Mistrzem 

Marcinem Szpakiem nad Balaton w Trzebinia
32.Pierwsza Noc Gier w Balinie użyczenie sprzętu komputerowego 

i multimedialnego, poczęstunek dla dzieci, 
33.Zapytanie PZD o wykonanie projektu zatoczki autobusowej na przystanku 

Balin Pawilon w stronę Jaworzna. W zeszłym roku była przeprowadzona wizja
lokalna przez PZD. Zrobienie zatoczki i fragmentu chodnika umożliwi 
wykonanie przejścia dla pieszych.

34.Wykonanie projektu pobocza utwardzonego asfaltem oddzielonego od jezdni 
separatorami na odcinku Balin Kościół do Balin Cmentarz około 300m. 
Pobocze utwardzone może służyć zarówno jako droga rowerowa jak i chodnik
Montaż systemu prewencji z radarem na ul. Wyzowlenia w okolicach Ośrodka 
Zdrowia. Tego typu systemy Powiatowy Zarząd Dróg montował już w wielu 
lokalizacjach. Montaż systemu zwiększy bezpieczeństwo pieszych.

35.Poparcie petycji Pana Andrzeja Filipczaka w sprawie wstrząsów,
36.Konsultacje w sprawie Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

Chrzanów,
37.Zgłoszenie uwagi do Strategii ZIT Proszę o uwzględnienie w projekcie 

przywrócenie utraconego ciągu komunikacyjnego pomiędzy wsią Balin 
i Luszowice, które nastąpiło  w wyniku demontażu Wiaduktu PKP  w Balinie. 
Przejście w tym miejscu jest potrzebne mieszkańcom. Dodatkowo przebiegała 
tamtędy trasa rowerowa,

38.Zgłoszenie problemu z wymianą kubła,
39.Udział w dniu sołtysa organizowanego w Kobylance przez Marszałka 

Województwa Małopolskiego Pana Witolda Kozłowskiego
40.Rozmowa z Panem Marszałkiem i prośba o wsparcie projektu przywrócenia 

przejścia  w miejscu zdemontowanego wiaduktu PKP Balin, oraz wsparciem 
remontów dróg i budowy chodników w zapomnianym krańcu małopolski,

41.Udział w sesji Rady Miasta,
42.Wyjazd do Ostrawy na wystawę miniatur kolejowych gdzie Pan Dawid 

Poprawa prezentował makietę stacji Balin,
43.Na prośbę NFZ zachęcanie osób po 40 roku życia do profilaktycznych badań 

prowadzonych przez Narodowy Fundusz Zdrowi,



44.Na zaproszenie Pana Adriana Zgórzyńskiego Wyjazd na mistrzostwa polski 
w siłowaniu na rękę w Cieszynie

45.Zgłoszenie dróg do naprawy - Prawie na wszystkich drogach mamy dziury, 
pęknięcia 
i koleiny. Na Ulicy Łąkowej powinna być wymieniona cała nakładka asfaltowa
gdyż takie łatanie nic tam nie da . 22 Stycznia, Ciasna, Ciężkowicka, Dębowa, 
Głogowa,  Komisji Edukacji Narodowej, Kadetów, Kasprzaka, Krzywa, 
Laurowa, Łąkowa, Łukasiewicza, Łazowa, Morgowa, Myśliwska, Piaseczna, 
Promienna, Radki, Spółdzielców, Staffa, Szewska, Urocza, Wąska, Wandy, 
Wiśniowa, Wodna, Wyzwolenia, Zaułek. 

46.Zbieranie podatku I rata
47.Zgłoszenie nie działających lamp ul. Kasprzaka 48, ul. Jaworznicka koło 

biblioteki, ul. Wyzwolenia 144B 
48.Zgłoszenie problemu z wymianą kubła,
49. Sprzątanie z pracownikiem społecznie użytecznym rejon autostrady, 
50.Udział w gminnych obchodach 3 Maja
51. Zbieranie podatku,
52.Informacja na temat sprzedaży działek przez KOWR,
53.Informacja na temat szczepienia psów,
54.Próba zgłoszenie do konkursu małopolska wieś w internecie oraz Nowatorska 

małopolska Wieś – brak zgody ze strony gminy,
55.Zgłaszam niedziałające oświetlanie uliczne na ul. Kasprzaka 7 oraz na 

ul.Głogowa 2 
56.Z prowizji podatkowej zakup maszyny do popcornu i drugiego stołu do 

siłowania się na rękę,
57.Propozycja do programu Eneris to zakup dwóch radarowych wyświetlaczy 

prędkości DP1 + słup, zasilanie solarne. Wyświetlacze były by zamontowane 
przez Powiatowy Zarząd Dróg na ul. Wyzwolenia koło ośrodka zdrowia w 
Balinie. Jest to jedno z miejsc gdzie kierowcy notorycznie przekraczają 
prędkość. Radary ograniczą zapędy kierujących i podniosą bezpieczeństwo. 

58.Prośba o patronat honorowy nad rodzinnym dniem dziecka w Balinie,
59. Ratowanie człowieka, który nie mając wsparcia, bliskich, sąsiadów 

w środowisku gdzie panuje zazdrość, zawiść i chciwość w akcie desperacji 
przed zakończeniem swojego życia zwrócił się o pomoc do osoby obcej sołtysa

60.Wizyta w ops chrzanów zgłoszenie problemu oraz próba uzyskania pomocy,
61.Nawiązanie współpracy z centrum terapii SOS,
62.Rozpoczęcie akcji uświadamiającej o szkodliwości alkoholu etylowego,
63.Zgłoszenie zabezpieczenie studzienki betonowa przy ul. Łąkowej w Balinie 
64.Zgłoszono zadanie - wykonanie barierki na mostku przy ul. Ignacego 

Łukasiewicza. Mostek stanowi "plac zabaw dla dzieci" wykonanie barierki 
uniemożliwi przesiadywanie, "zabawę" oraz notoryczne zaśmiecanie i 
zatykanie rzeczki. 

65.Bardzo dziękuję PZD za podjęcie działań na ul. Chrzanowskiej. Proszę równie 
by w miejscu zebranej trawy został wysypany kamień. Na chwilę obecną 



mamy błoto, po którym nie da się chodzić. Wysypując kamień będziemy mieli 
utwardzone pobocze. 

66.30.05 Zapytania do Starostwa na jakim etapie jest projekt, budowa chodnika 
w postaci pobocza utwardzonego z separatorami 300m na ul. Chrzanowskiej 
od Kościoła do cmentarza, Montaż systemu prewencji z radarem na 
ul.Wyzwolenia koło Ośrodka Zdrowia, Wiadukt PKP Balin, projekt zatoczki 
autobusowej Balin Sklep,

67.Mieszkańcy ul. Wyzowalnie obok numeru 144 B proszą o przeniesienie słupa 
telekomunikacyjnego,

68.Zakup pucharów na zawody w siłowaniu na rękę Balin Armwrestling,
69.Zaproszenie mistrza świata Pana Adriana Zgórzyńskiego do objęcia patronatu 

nad zawodami,
70.Malowanie grzybka przed rodzinnym dniem dziecka, prace porządkowe,
71.Rodzinny Dzień Dziecka, Drugie Zawody w Siłowaniu na Rękę pod 

patronatem Marszałka Województwa Witolda Kozłowskiego ufundowanie 
nagród w konkursie śpiewania ,

72.Kibicowanie przedszkolakom na II dziecięcej olimpiadzie sportowej,
73.Zgłoszenie prośby o wykoszenie poboczy dróg powiatowych we wsi Balin, 
74.Zapisanie się na debatę o stanie gminy Chrzanów, 
75.Spotkanie w sprawie Parkingu przy Dworcu PKP Balin,
76.Spotkanie z przedstawicielem Ministra Infrastruktury,
77.Bardzo proszę o zamontowanie 2 sztuk luster na ul. Gwardzistów,
78.Kontakt tel. z fundacjami pomocy osobą uzależnionym, samotnym w celu 

podjęcia aktywnych działań w celu informacji o szkodliwości etanolu,
79.Zgłoszenie problemów z brakiem oświetlania nocnego, 
80.Zgłoszenie lokalizacji do montażu gniazd bocianich, 
81.Gościnnie na zaproszenie Sołtysa Janusza Krupnika zorganizowaliśmy zawody

w siłowaniu na rękę,
82.Wykonanie wizualizacji kładki pieszo rowerowej w miejscu zdemontowanego 

wiaduktu PKP Balin,
83.zorganizowanie spotkania dotyczącego kładki pieszo rowerowej w Hotelu 

Platan w Chrzanowie 
84.Wykonanie kosztorysu kładki pieszo rowerowej – uzyskana cena orientacyjna 

2 000 000 zł tel.,
85.Rozmowy tel. z przedstawicielami Ministerstwa Sportu, Kultury i Dziedzictwa

Narodowego, Infrastruktury o możliwościach pomocy w pozyskania środków 
na wykonanie kładki pieszo – rowerowej,

86.Zgłoszenie uciążliwości smrodu z wysypiska 
87.Mieszkańcy ul. Wyzwolenia zgłaszają przykry zapach dobywający się z 

kanalizacji, 
88.Zgłoszenie prośby o wyczyszczenie studzienek kanalizacyjne na 

ul. Wyzwolenia koło numeru 127. Studzienka jest zatkana i nie odbiera wody,
89.Zgłoszenie że ścinane drzewa pod liniami elektrycznymi w Balinie na 

ul. Morgowej. Ekipa wycinająca pozostawiła gałęzie 



90.Mieszkańcy ul. Morgowej zgłaszają uciążliwy smród szamba w godzinach 
wieczornych, 

91.Zgłoszenie do gminy i Wód Polskich problemu z utrzymaniem rzeki i rowów 
na terenie miejscowości Balin,

92.Skarga do UDT na niedziałające windy na stacji Balin,
93.Kontakt z urzędem lotnictwa cywilnego w celu ustalenia działania lotniska 

tymczasowego w Balinie zgłaszanego przez Pana Jerzego Nasiłowskiego
94.Zgłoszenie bardzo proszę o usunięcie drzewa, które zasłania widoczność przy 

wyjeździe z ul. Wolności na ul. Wyzwolenia. Jest tam też miejsce na którym 
parkują samochody zasłaniając widoczność, a w tym miejscu nie ma miejsca 
parkingowego. 

95.Wizja lokalna na ul. Chrzanowskiej z Panem Grzegorzem Żuradzkim i Panem 
Antonim Gawronkiem w celu złożenia wniosku o wykonanie projektu pobocza
utwardzonego pieszo rowerowego ,

96.Zbieranie podatków
97.Zakup kart i szachów uruchomienie Klubu Rolnika Balin, 
98.Wydłużenie dyżuru Sołtysa, 
99.Promocja wsi Balin na Pieczonych Na Polu,
100. Zebranie wiejskie 
101. Mieszkańcy ul. Uroczej zgłaszają zniszczenie drogi przez samochody 

budowy rurociągu, są duże koleiny w części nie pokrytej asfaltem. 
102. Problem przemocy rodzinnej, 
103. Zgłoszenie problemu rodzinnego do OPS-u, 
104. Mieszkanka prosi o montaż lustra na skrzyżowaniu ul. Spółdzielców 

i ul. Lipowej. 
105. Gaz System Jeszcze jedna prośba mieszkańców. Proszą by prace 

w niedziele zaczynali od godziny 10:00. 
106. Zapytanie do PZD Czy jak zamówimy z funduszu sołeckiego radarowy 

wyświetlacz prędkości na ul. Wyzwolenia koło ośrodka zdrowia zamontują go 
nam Państwo bezpłatnie? 

107. Zawiadomienie mieszkańców o kradzieży frezu drogowy z 
ul. Luszowickiej

108. Informacja o pomiarach pola elektromagnetycznego nadajników w 
Balinie

109. Zgłoszenie Proszę o odświeżenie znaku poziomego miejsce dla inwalidy
na parkingu przy szkole podstawowej w Balinie. Zgłaszają osoby 
niepełnosprawne, które nie maja notorycznie zajęte miejsce parkingowe 
ze względu na brak jego oznakowania. 

110. Proszę o zamontowanie separatorów na nowo zrobionym odcinku 
ul. Luszowickiej. Kierowcy nie mają ograniczenia i ścinając zakręt wjeżdżają 
na pobocze. Proszę również o wymalowanie linii bocznych i środkowej w celu 
poprawy widoczności i bezpieczeństwa. 
Warto również ustawić znak ostrzegawczy ostry zakręt i ograniczenie 
prędkości. Już jeden samochód wypadł z drogi na tym zakręcie 



111. Organizacja obchodów Święta Niepodległości w Balinie,
112. Spotkanie z Panem Starostom w sprawie Wiaduktu PKP Balin
113. Udział w spotkaniu z WIOŚ 

Krótko:
- WIOŚ nie wie dlaczego i co śmierdzi,
- ZGOK po kontroli otrzymuje mandat 500 zł,
- Mieszkaniec osiedla Kąty rzetelnie stawia tezę że śmierdzą odcieki. Czy są one 
wywożone? Czy nie? Jest to wszystko owiane tajemnicą interesów publiczno - 
prywatnych,
- chcą rozbudowywać śmietnik o hermetyczne miejsca do składowania. Co nie da 
gwarancji że nie będzie śmierdzieć, ale wyda się 20 000 000 zł,
20 lat żyjemy w tym smrodzie! Mamy już dość!
Stanowisko Sołtysa w sprawie:
1. Przeprowadzenie pomiaru uciążliwości smrodu w celu stworzenia "mapy smrodu".
Na jej podstawie:
2. Mieszkańcy, którzy są najbardziej narażeni na uciążliwość smrodu powinni 
otrzymać odszkodowanie z tytułu utraty zdrowia,
3. Mieszkańcy, którzy są najbardziej narażeni na uciążliwość smrodu powinni 
otrzymać odszkodowanie z tytułu utraty wartości nieruchomości,
4. Należy zamknąć śmietnisko w Balinie.
Cała sytuacja pokazuje że władze nie są dla mieszkańców, władze są dla interesów

114. Poszukiwanie pomocy w środowisku naukowym w celu zainteresowania
ich przeprowadzeniem prac badawczych nad oddziaływaniem smrodu 
wysypiska i zanieczyszczenia środowiska naturalnego tel.

115. Poszukiwanie pomocy w środowisku medycznym w celu 
zainteresowania ich przeprowadzeniem prac badawczych nad oddziaływaniem 
smrodu wysypiska na życie i funkcjonowanie człowieka, tel

116. Nasze działania klubu rolnika zostały zauważone przez reporterkę radia 
udzieliliśmy wywiadu  dla Radia Kraków – Mieszkańcy Balina w sołtysówce 
walczą z nudą bez alkoholu, przy szachach i herbacie, reportaż ukazał się 
również na antenie Polskiego Radia, został również napisany artykuł w gazecie
Przełom poruszający temat tabu związany z nadużywaniem alkoholu

117. Prośba o zwolnienie z opłat targowych wystawców na dorocznym 
Balińskiem Jarmarku Bożonarodzeniowy. Jeżeli nie jest to możliwe to 
chciałem z góry zapłacić za wszystkich wystawców tak by Pani nie musiała 
przyjeżdżać do nas specjalnie w niedzielę.

118. Prośba o patronat honorowy nad Konkursem Szopek  rozpoczynającego 
się w trakcie Balińskiego Jarmarku Bożonarodzeniowego z finałem 6 Stycznia 
w trakcie Kolędowania w Parafii Chrystusa Króla w Balinie,

119. Organizacja Balińskiego Jarmarku Bożonarodzeniowego, 
120. Zgłoszenie że na ul. Traugutta błąka się pies proszę o objazd wsi 

odpowiednich służb w celu wyłapania bezpańskich psiaków. 
121. Udział w szkoleniu sołtysów, rozmowa o problemach wsi z Marszałkiem

Województwa Łukaszem Smółką, zaproponowanie tematów na przyszłe 
spotkania – ochrona zabytków wiejskich, jak skutecznie rozwiązywać 



problemy z alkoholem w środowisku wiejskim, oraz wprowadzenie zmian 
możliwości głosowania w zebraniach wiejskich, które mogło by się odbywać 
droga elektroniczną z wykorzystaniem platformy do głosowania nad budżetem 
obywatelskim,

122. Zebranie wiejskie
123. Zgłoszenie problemów z utrzymaniem rowów. Wiem że mają być 

wysyłane powiadomienia do właścicieli o wyczyszczenie rowu, ale największe
rozlewisko i bajzel jest na działce gminnej 462/9. Na tej działce zlokalizowana 
jest również studzienka odwodnienie ul. Jaworznickiej. 

124. Rozstrzygnięcie Konkursu Szopek w Parafii Chrystusa Króla w Balinie
125. Prośba  o udrożnienie toalety na dole w  bibliotece w Balinie. Jest tam 

problem od 2 lat. 
126. Uczestnictwo w dniu seniora organizowanym przez Szkołę w Balinie,
127. Przekazanie informacji uzyskanej w innej gminie dotycząca rowów 

spotkanie i dyskusja nad problemem. 

Gmina odprowadza wodę z dróg z małego Balina do rowu i jest też 
odprowadzana woda z ul. Jaworznickiej. Czyli w obowiązku gminy jest 
utrzymanie tego rowu. 

Gmina utrzymuje tylko rowy komunalne odprowadzające wody opadowe 

i roztopowe z terenów gminnych, do których zazwyczaj odprowadzane są wody

 z kanalizacji deszczowej. Nie utrzymuje natomiast rowów melioracyjnych 
służących odwadniania pól uprawnych i terenów niezurbanizowanych, za których 
czyszczenie odpowiedzialni są właściciele gruntów zlokalizowanych w ich 
bezpośrednim sąsiedztwie.

128. Zapytanie Co prawda nie mamy w tym roku pieniędzy z funduszu 
sołeckiego bo poszły na remont Grzybka. To jednak liczę na to że wędrujące 
podwórko nas nie ominie i na nowym obiekcie będziemy się dobrze bawić.
Niestety nie przewidziano organizacji wędrującego podwórka w Balinie,

129. Udział w spotkaniu o zmianie planu zagospodarowania miało być 
o piasku było o spalarni, 

130. Zgłoszenie problemów na ul. Kolbego, 
131. Druga Noc Gier w szkole w Balinie tym razem były gry planszowe,
132. Karaoke w Balinie 
133. Zgłoszenie do konkursu Nowatorska Wieś oraz Strona wsi w sieci zgoda

tylko na konkurs Nowatorska Wieś 
134. Parking przy dworcu PKP trafił do działu inwestycji 

i najprawdopodobniej w tym roku rozpocznie się jego budowa 
135. Udział w dniu sołtysa z Kalwarii Zebrzydowskiej ,
136. Sprawdzenie rozwiązań likwidacji uciążliwości smrodu na śmietnisku w 

Zabrzu,
137. Udział w zebraniu w sprawie wysypiska śmieci firmy Miki w Trzebini 



wniosek gminy śmieci i spalarni oraz  obwarzankowe projektowanie 
inwestycji. Strach pomyśleć co może powstać w strefie przemysłowej w 
Balinie. O której zdecydowano jednoosobowo bez wiedzy mieszkańców. 

 Dieta sołtysa w 2023 roku to 10 440 zł
Prowizja sołtysa z podatków 5455 zł

Zarobione pieniądze pozwoliły mi częściowo sfinansować zakup rzeczy, produktów
do pracy na rzecz Sołectwa Balin

Nie świadczę usług na rzecz gminy, nie sprzedaję towaru gminie
I nikt z członków rodziny nie jest zatrudniony w gminie lub w spółkach w których

gmina jest udziałowcem 

W tym roku zebrałem rekordową kwotę prowizji z I raty podatku 
4372 zł 

Bardzo dziękuję za obdarzone mnie zaufanie

Zakupiłem głośnik z wyświetlaczem do karaoke, wykonałem magnesy i pocztówki
promujące wieś Balin

Proszę by w kandydaci na burmistrza
Przede wszystkim brali pod uwagę obywateli i umożliwili możliwość głosowania 

w referendach lokalnych,
Praca osób społecznie użytecznych powinna trwać cały rok,

I powinno się w końcu podpisać umowę społeczną z mieszkańcami Balina,

A największym sukcesem jest dla mnie to że osoba, której pomogłem podjęła
leczenie uwolniła się od picia etanolu i wraca do szczęśliwego życia. 

Dziękuje 


